
 

Akademický senát UK FTVS 

 

 Č.j.: AS-09/2019 

 

Zápis z řádného zasedání ze dne 15. 10. 2019 ve 13.00 hod 

 

Přítomni (bez titulů): viz prezenční listina 

Komora akademických pracovníků (a): Coufalová, Daďová, Heller, Hráský, Jebavý, Kaplan, 

Kokštejn, Malá, Novotná, Pavelka, Prokešová, Šťastný, Zahálka 

Studentská komora (s): Brožka, Harasimová, Hruša, Jarošík, Skrbek, Zdobinský 

Omluveni: Musálek (a), Půlpán (s) 

Nepřítomni: / 

Hosté: (bez titulů): Kohlíková, Zelenka 

 

Zasedání zahájil předsedající Kaplan a podle prezenční listiny mohl konstatovat, že akademický 

senát je pro toto zasedání usnášeníschopný.  

 

1. Projednání a schválení programu zasedání  

Předseda AS UK FTVS Kaplan seznámil přítomné s programem zasedání. Nikdo 

z přítomných neměl k předloženému programu námitky. Program zasedání byl tak schválen 

tichým souhlasem všech přítomných členů AS UK FTVS. 

 

2. Projednání a schválení zápisu z řádného zasedání dne 17. 9. 2019 

Předseda AS UK FTVS Kaplan uvedl, že návrh zápisu z řádného zasedání dne 17. 9. 2019 byl 

s předstihem zaslán senátorům k pročtení a k případnému připomínkování. Do termínu 

zasedání nebyl zápis připomínkován, a tudíž nebyly navrženy změny v obsahu zápisu ze 

zasedání. Nikdo z přítomných senátorů nevznesl k zápisu žádnou námitku. 

Hlasování o zápisu z řádného zasedání dne 17. 9. 2019: (16-0-2). 

Usnesení 01/10/2019: AS UK FTVS schválil zápis z řádného zasedání dne 17. 9. 2019. 

 

 

 

 



3. Informace ze zasedání předsednictva 

Předseda Kaplan informoval o zasedání předsednictva AS UK FTVS, kde byl připravován 

program říjnového zasedání. Bližší informace jsou v zápisu ze zasedání předsednictva AS 

UK FTVS dne 7. 10. 2019. 

Předsednictvo AS UK FTVS se dále mimořádně sešlo k projednání později zaslaných 

pracovních materiálů a na základě rozpravy doporučilo postupovat podle čl. 4 odst. 2 

Jednacího řádu AS UK FTVS a navrhlo tyto pracovní materiály v naléhavém případě 

dodatečně doplnit a projednat na říjnovém zasedání.  

 

4. Vystoupení vedení fakulty 

Spectabilis paní děkanka zmínila otázku plagiátorství. Proběhla Vědecká rada AS UK FTVS, 

kde byly projednávány návrhy nových členů komisí pro státní závěrečné zkoušky. 

Projednané a schválené akreditace budou podstoupeny na Ministerstvo zdravotnictví ČR. 

Další akreditace jsou připravovány a pravděpodobně budou v listopadu předloženy AS UK 

FTVS a následně Vědecké radě UK FTVS. Úspěšně proběhla habilitace PhDr. Martina 

Musálka, Ph.D. Oborová rada bude projednávat změny v jednotlivých oborech. Probíhá řada 

výběrových řízení na některých katedrách. Dále spectabilis paní děkanka zmínila otázku 

tělesné výchovy zdravotně postižených.  

Senátorka Novotná se dotázala, zda by nebylo možné zaslat studijní komisi doposud 

rozpracované pracovní materiály týkající se nově připravovaných akreditací. Spectabilis paní 

děkanka přislíbila zaslání zmíněných materiálů. 

 

5. Projednání a schválení Smlouvy o smlouvě budoucí o zřízení služebnosti – Povodí 

Vltavy 

Tajemník UK FTVS ing. Zelenka přiblížil předloženou smlouvu. Uvedl, že po projednání a 

schválení na AS UK FTVS je třeba smlouvu podstoupit Akademickému senátu UK. 

Předseda komise pro výstavbu a vnitřní rozvoj dr. Jebavý zmínil, že smlouva byla komisí 

projednána a dotázal se na způsob stanovení ceny. Tajemník Zelenka uvedl, že byly 

stanoveny na základě odborného posudku. Senátorka Prokešová se dotázala na značení 

pozemku. K tomu se vyjádřil ing. Skrbek, který uvedl, že dotazovaná parcela má dva 

vlastníky. Předseda legislativní komise Kaplan za tuto komisi uvedl, že komise smlouvu 

doporučuje ke schválení, zároveň však upozornil na chybný název fakulty, který je potřeba 

před zasláním k projednání AS UK upravit. Senátor Heller s povděkem kvitoval zřízení této 

smlouvy, která směřuje k ochraně majetku UK. 



Hlasování: (19-0-0). 

 

Usnesení 02/10/2019: AS UK FTVS projednal a schválil Smlouvu o smlouvě budoucí o 

zřízení služebnosti – Povodí Vltavy. 

6. Projednání a schválení Smlouvy o smlouvě budoucí o zřízení služebnosti – Hlavní město 

Praha 

Tajemník Zelenka přiblížil smlouvu o smlouvě budoucí o zřízení služebnosti s hlavním 

městem Praha. 

Komise pro výstavbu a vnitřní rozvoj doporučuje předložené materiály ke schválení. Senátor 

Skrbek uvedl, že schválení smluv je nezbytné k tomu, abychom dostali stavební povolení. 

Legislativní komise taktéž neměla žádné námitky a doporučila materiál ke schválení.  

Hlasování: (19-0-0) 

 

Usnesení 03/10/2019: AS UK FTVS projednal a schválil Smlouvu o smlouvě budoucí o 

zřízení služebnosti – Hlavní město Praha. 

 

7. Informace z Rady vysokých škol 

Senátorka Novotná informovala o jednání Rady vysokých škol týkající se přípravy učitelů a 

dalších záležitostí spojených s činností Rady vysokých škol. Místopředseda prof. Zahálka 

pozitivně ohodnotil práci doc. Novotné v této radě. AS UK FTVS vyslechl informace z Rady 

vysokých škol. 

 

8. Různé 

Místopředseda Jarošík přednesl dotaz reprezentantů fakulty ve futsalu na případnou finanční 

odměnu za sportovní úspěch na akademických hrách. Spectabilis paní děkanka upozornila, 

že existuje předpis, za jakých podmínek lze obdržet stipendium za sportovní úspěch. 

Následně proběhla diskuse ohledně stipendií za sportovní úspěchy. 

Předseda AS UK FTVS Kaplan vyzval místopředsedu Zahálku, aby informoval o záležitosti 

týkající se smlouvy univerzity se společností Home Credit. Místopředseda Zahálka přiblížil 

tuto problematiku a následně požádal předsedu AS UK FTVS o formulaci vyjádření 

fakultního senátu k této záležitosti. Předseda Kaplan formuloval návrh usnesení ve znění: AS 

UK FTVS podporuje vytvoření celouniverzitních pravidel pro partnerství a smluvní 

spolupráci s externími subjekty. K uvedenému návrhu nebyly vzneseny námitky. Následně 

došlo k hlasování o navrženém usnesení.     



Hlasování o navrženém usnesení: (17-0-0) 

 

Usnesení 04/10/2019: AS UK FTVS podporuje vytvoření celouniverzitních pravidel pro 

partnerství a smluvní spolupráci s externími subjekty. 

 

       Spectabilis paní děkanka poděkovala senátu za toto vyjádření. 

 

V další části bodu různé informoval předseda Kaplan přítomné o poškozování dobrého jména 

fakulty v některých mediích ve spojitosti s právě ukončeným MS v atletice v katarském 

Dauhá. Ve třech různých médiích byla prostřednictvím rozhovoru s koulařem Staňkem 

zmíněna fakulta v souvislosti se zkreslenými informacemi týkajícími se vzdělávání trenérů a 

také biomechanického servisu pro analýzu výkonů atletů. Proběhla diskuse ohledně článků 

v mediích týkajících se UK FTVS a možností na tento rozhovor zareagovat. Kaplan zároveň 

uvedl, že se zmínka o úrovni vzdělávání trenérů ve spojitosti s FTVS objevuje nejen ve 

vyjádřeních některých sportovců, ale i funkcionářů některých sportovních svazů. Opět se 

k tomuto vyjádření rozvinula debata, z níž vzešlo několik pracovních námětů.  

Dále v rámci této debaty zmínila senátorka Malá problémy fyzioterapie, kdy jednak řadu 

postupů fyzioterapeut nemůže v praxi použít a jednak jsou zde konflikty kvůli podřízenosti 

fyzioterapeutů lékařům. Spectabilis paní děkanka se vyjádřila, že se s tímto problémem 

setkala a podotkla, že fyzioterapeut bohužel nemá právní zodpovědnost. Závěrem spectabilis 

paní děkanka sdělila, že je třeba tuto problematiku komplexně řešit, aby nedocházelo ke 

vzniku zkreslených informací, které byly v tomto případě zaznamenány v některých mediích 

ve spojitosti s právě ukončeným MS v atletice v katarském Dauhá.  

 

Další příspěvky do rozpravy v bodu Různé nebyly zaznamenány. AS UK FTVS tak vzal na  

       vědomí informace z bodu Různé.    

 

Předsedající Kaplan poděkoval senátorům za jejich aktivní účast na zasedání a oznámil 

termín příštího zasedání AS UK FTVS, které se bude konat dne 19. 11. 2019 od 13 hod. 

Následně zasedání ukončil.  

 

Zapsala: Coufalová  

 Za AS UK FTVS 

 předseda PhDr. Aleš Kaplan, Ph.D., MBA 



 

 

Na vědomí: doc. MUDr. Eva Kohlíková, CSc., děkanka UK FTVS 

 Ing. Radim Zelenka, Ph.D., tajemník UK FTVS 

  

  

 

 


